



Hydrogeologie · Geothermie

## Erdwerk GmbH

**DE** Die Erdwerk GmbH ist ein unabhängiges Planungsbüro, das Sie bei geologischen, hydrogeologischen, geothermischen und bohrtechnischen Fragestellungen berät. Unser Team besteht aus zwanzig Geowissenschaftlern und fünf Bohringenieurern. Wir planen und übernehmen für Sie Standorterkundung und Bohrungsplanung, Reservoircharakterisierungen und -modellierungen, Ausschreibungs- und Vergabeverfahren, Bauleitung und die Erstellung von Genehmigungsunterlagen. Neben der intensiven Betreuung unserer laufenden Projekte engagieren wir uns auch in zahlreichen Forschungsprojekten.

**EN** Erdwerk GmbH is an independent planning office offering consulting services in the fields of geology, hydrogeology, geothermal energy, energetics and drilling engineering. Our team consists of twenty geoscientists and five drilling engineers. Our services include site exploration, planning of borehole design and drilling plans, reservoir characterization and modeling, bidding and award processes, on-site management and the preparation of approval documents. Apart from the intensive support of our running projects we are also engaged in numerous research projects.

## Stand 95

### Erdwerk GmbH

Bonner Platz 1  
80803 München  
Germany

FON +49 (0)89 961600 300

FAX +49 (0)89 961600 369

office@erdwerk.com

[www.erdwerk.com](http://www.erdwerk.com)